
 

Koszalin, dnia 17 czerwca 2020 r.  

OA-I-1.0003.15.2020.MK 

 

Pani 

BOŻENA KACZMAREK  

Radna Rady Miejskiej   

w Koszalinie  

 

 

Odpowiadając na Pani interpelacje zgłoszone na sesji Rady Miejskiej w dniu 28 maja 2020 r. 

w sprawie  zmiany hymnu Koszalina informuję: 

 

Zmiana hymnu Koszalina jest tematem niezwykle ważnym i istotnym z punktu widzenia Miasta. 

Pomysł, w kontekście przedstawionych przez Panią Radną przykładów, jest z pewnością warty 

rozważenia. Ze względu jednak na swoją wagę wydaje się konieczne zapytanie mieszkańców naszego 

Miasta, co sądzą na ten temat.  

Dlatego uważam, że potrzebne jest przeprowadzenie konsultacji społecznych, które jasno określą, 

czy koszalinianie chcą nowego hymnu swojego Miasta. W obecnej jednak sytuacji w przestrzeni 

publicznej związanej z koronawirusem, przeprowadzenie takich konsultacji jest niemożliwe. Dlatego do 

tematu powrócimy po zakończenia epidemii. 

 

 

Prezydent Miasta 

  Piotr Jedliński 


